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استاندار آذربایجان شرقی:

معتقد به شایستهسالاری و کار کارشناسی هستم/ فراخوان بازگشت سرمایه های فکری و
اقتصادی به اهر

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به ظرفیت های بالای تاریخی، اقتصادی و نیروی انسانی اهر گفت: برای بازگشت

سرمایه انسانی و اقتصادی به شهرستان باید فراخوان داد.

بهرام سرمست در مراسم تکریم و معارفه فرماندار شهرستان اهر افزود: این شهرستان ظرفیت ویژه ای در بخش های کشاورزی و دامپروری دارد که لازم است متناسب با ظرفیت و

توانمندی های آن جهت تحقق توسعه پایدار برنامه ریزی کرد.

وی اضافه کرد: ظرفیت غنی این شهرستان در حوزه معدن به تنهایی می تواند در اقتصاد تحول ایجاد کند؛ اما لازم است آسیب های شهرستان را شناسایی و در سطح ملی مسائل

شهرستان را پیگیری کنیم.

سرمست بیان کرد: سرمایه های فکری و مادی به عنوان مکمل توسعه شهرستان دخیل هستند و بر این اساس ضرورت دارد در برنامه ها ضمن جلب مشارکت تمام دلسوزین به

مقوله محرومیت زدایی توجه شود.

استاندار آذربایجان شرقی ادامه داد: اگر مسئولین ارشد شهرستان با هم متحد شوند و در جهت جبران عقب ماندگی های شهرستان استان قدم بردارند، شاهد توسعه و رشد قابل

قبول خواهیم بود.

سرمست اضافه کرد: اهر دارای رجال توانمند سیاسی است که می توانند به عنوان سرمایه اجتماعی در خدمت رشد و توسعه آن باشند؛ برای تحقق ایده بازگشت سرمایه اقتصادی

و انسانی به اهر، مجمع مشورتی شهرستان تشکیل شود.

وی با بیان اینکه شهرستان اهر دارای نقاط قوت چشمگیری در حوزه های گردشگری و کشاورزی است، یادآوری کرد: یکی از معضل اساسی این شهر مهاجرت نخبگان و فرار مغزها

بوده و لذا نیاز است برای این آسیب برنامه ریزی و در شورای برنامه ریزی پیگیری شود.

سرمست ادامه داد: این شهرستان در بخش دامپروری قابلیت های ویژه ای دارد که باید از سنتی به صنعتی تبدیل شود؛ البته تولید انبوه و اقتصادی کردن نیازمند برنامه ریزی و

مهندسی مجدد است.

وی با اشاره به ضرورت توسعه راه های ارتباطی و پیگیری پروژه های عمرانی گفت: عملیات تعریض مسیرگویجه بل باید تسریع شود، ضمن اینکه جاده اهر - مشکین شهر و

تعریض و مرمت جاده اهر-کلیبر و راه های روستایی نیز اهمیت بسزایی دارد.

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه جمع آوری مدارس کانکسی و سنگی و ناایمن از اولویت های مدیریتی من است، ادامه داد: به رغم سهم 95 درصدی بخش خصوصی از

اقتصاد استان، سهم سرمایه گذاری بخش خصوصی در شهرستان اهر اندک بوده و سرمایه گذاری در زمینه گیاهان دارویی و بوم گردی روستایی و نیروگاه های خورشیدی و بادی

می تواند در این راستا راهگشا باشد.

در این آیین از زحمات ابوالفضل غنی زاده به عنوان فرماندار اهر تقدیر و صادق احمدی به عنوان فرماندار جدید معرفی شد.
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